

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

中小企界別 — 服務業

SMEs – Servicing Industry



超敏科技有限公司

Ultra Active Technology Limited

超敏科技有限公司積極於辦公室及日常運作實踐減廢措施，如於新辦公室重用所有木櫃，以及安裝自來水消毒裝置，停用膠樽裝水等，同時以自創標語提醒員工執行節能措施，以及廣泛善用視像會議以減少海外商務旅行和相關的碳足印等，希望發揮影響力改變持份者的日常習慣，一起支持環保。

Ultra Active Technology Limited (UAT Limited) proactively implements waste reduction measures at its office and in daily operation. For example, reusing all wooden cabinets in the new office and installing tap water sanitisation unit to replace the use of plastic bottled water, etc. UAT Limited also puts up own slogans to remind staff to implement energy-saving measures and makes the wide use of video conference to reduce overseas business trips and related carbon footprint. UAT Limited hopes to induce behavioural change in daily habits of its stakeholders and support environmental protection together.



於新的辦公室，重用所有木製傢俱和文件櫃，並安裝自來水消毒裝置，以避免購買新傢俱和膠樽裝水。

Reusing all wooden furniture and cabinets and installing water sanitisation unit to avoid procuring new furniture and plastic bottled water at the new office.



超敏綠色小驚喜

為鼓勵同事注意健康及環保，今天午飯在外午餐或帶飯，只要係素食，影張相比Tony，在外食飯影埋張收據。咁就有\$50津貼。

\$50津貼

推行現金獎勵計劃，鼓勵員工於午膳時支持低碳飲食。

Providing cash incentives to encourage staff members to support low carbon diet at lunch time.



鼓勵客戶將不再需要的視聽設備或過時型號產品退回，以便公司進行捐贈或回收。

Encouraging clients to return unwanted audio-visual equipment or outdated models of equipment to the Company for donation or recycling.